
Zápis z 18. zasedání Zastupitelstva města Vratimova dne 13.09.2017 
 
 
 
Přítomni:     dle presenční listiny 
Omluveni:   Mgr. Vladimír Švidrnoch, DiS., Mgr. Iveta Zechová 
 
Mandátová komise:  Aleš Šklář  PRO: 12  
    ZDR: 1                    
                                 Ing. Tomáš Kupka  PRO: 12    
    ZDR: 1    
Návrhová komise:     Zdeněk Gürtler  PRO: 12     
     ZDR: 1  
   Mgr. Kateřina Čechová  PRO: 12     
     ZDR: 1    
Ověřovatelé:  Ivo Kičmer  PRO: 12   
    ZDR: 1  
  Mgr. Radek Nitka  PRO: 12   
     ZDR: 1    
 
Zapisovatelka:  Drahomíra Nejtková 
 
Starostka města zahájila zasedání zastupitelstva města v 15:05 h. 
 
Přítomno  bylo  13  zastupitelů. Omluvila  z nepřítomnosti Mgr. Vladimíra  Švidrnocha, DiS.  a 
Mgr. Ivetu Zechovou. Ing. Urbanec a Ing. Kiška se dostaví později. 
 
Starostka  města  konstatovala,  že  zasedání  zastupitelstva  města  bylo  řádně  svoláno  a 
oznámení  vyvěšeno  na  úřední  desce.  Zápis  z minulého  zasedání  zastupitelstva města  byl 
ověřen a podepsán Mgr. Kateřinou Čechovou a Alešem Šklářem. 
 
Upozornila zastupitele, že zasedání zastupitelstva města je online přenášeno na web města. 
 
Starostka města předložila ke  schválení návrh programu 18.  zasedání  zastupitelstva města 
uvedený v pozvánce.  
 
Hned na úvod seznámila přítomné členy zastupitelstva města ještě s 1 materiálem, který byl 
dodatečně vyvěšen na web. 
 
Jednalo se o materiál: 
18.  Kupní smlouva  k  odkupu  části  pozemků ve vlastnictví Úřadu  pro  zastupování  státu ve  
        věcech majetkových před realizací investiční akce „Dostavba a rekonstrukce chodníků ve  
        Vratimově a Horních Datyních, chodníky Horní Datyně ul. Vratimovská“ 
   
Starostka města se zeptala, zda někdo z přítomných zastupitelů chce program zastupitelstva 
města doplnit o další materiál. Žádný další návrh nebyl podán. 
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Zastupitelstvo města schválilo tento program 18. zasedání zastupitelstva města konaného 
dne 13.09.2017. 
          
PROGRAM: 
1.  Kontrola plnění usnesení ZM  
2.  Informace o stavu přípravy stavby „Odkanalizování Vratimova – Horních Datyň, II. etapa“ 
3.  Informace o realizaci investičních akcí a větších oprav za I. pololetí 2017 
4.  Rozbory hospodaření města za období 1.–6. měsíc roku 2017 
5.  Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za I. pololetí 2017 
6.  Střednědobý výhled rozpočtu na léta 2018–2021  
7.  Zpráva o činnosti Finančního výboru za I. pololetí roku 2017 
8.  Žádost FC Vratimov, z. s. o poskytnutí dotace 
9.  Žádost TJ Sokol Vratimov o poskytnutí dotace 
10.  Nové  kupní  smlouvy  k odkupu  pozemku  po  realizaci  investiční  akce  „Rekonstrukce 

chodníku v úseku od ul. Odboje po restauraci Nimrod“ 
11.  Vzorové kupní smlouvy k odkupu pozemků před realizací investiční akce „Odkanalizování 

Vratimova – Horních Datyň, II. etapa“ 
12.  Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace na provoz Pošta Partner Stanislav Knězek 
13.  Závěrečný účet DSO Region Slezská brána za rok 2016 
14.  Výsledky finančních kontrol prováděných v I. pololetí 2017 
15.  Rozpočtové opatření č. IX/2017 
16.  Schválení  přijetí  dotace  na  projekt  „Odkanalizování  Vratimova  –  Horních  Datyň,  II. 

etapa“ z Operačního programu životní prostředí (OPŽP) 
17.  Informace o přípravě projektu „Odkanalizování lokality Zaryjská“ 
18.  Kupní  smlouva  k odkupu  části pozemků  ve  vlastnictví Úřadu pro  zastupování  státu  ve 

věcech majetkových před realizací investiční akce „Dostavba a rekonstrukce chodníků ve 
Vratimově a Horních Datyních, chodníky Horní Datyně ul. Vratimovská“ 

PRO: 13 
 
 
18/1  Kontrola plnění usnesení ZM 
 
Tajemnice přítomné seznámila s usneseními z předchozích jednání zastupitelstev města, která 
doposud nebyla splněna. 
 
Jednalo se o usnesení:   
27/6.5  pohledávka ve výši 115.134 Kč – XXXXX, Horní Datyně 

‐ řeší exekutor 
 

4/10.1  dluh ve výši 33.463 Kč – XXXXX, Vratimov 
  ‐ řeší exekutor 
        
16/9.2  dluh ve výši 58.353 Kč – XXXXX, Vratimov 
  ‐ řeší exekutor 
 
28/8.8.2  záměr přemístění Městské knihovny Vratimov do prostor v 1. PP budovy nového 

nákupního střediska ve Vratimově (8/22) 
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‐ v řízení 
 
2/9    smlouvy o zřízení služebnosti „Odkanalizování části Vratimov“  
  ‐  některé  smlouvy  o  zřízení  služebnosti  ještě  vlastníky  pozemků  nebyly 

podepsány 
 
5/12  smlouvy  o  budoucí  darovací  smlouvě  a  o  právu  provést  stavbu  k  pozemkům, 

které  zasahují  do  trasy  nově  budovaného  chodníku  v rámci  investiční  akce 
„Dostavba a rekonstrukce chodníků ve Vratimově a Horních Datyních; chodníky 
Horní Datyně, ul. Vratimovská“ 

  ‐ chybí podepsat 1 smlouva + VIZ 18/18 
 
12/5.2  udělení souhlasu obci Řepiště k žádosti o napojení stoky F na kanalizační stoku I, 

která  bude  realizována  za  podmínky  získání  dotace  z programu OPŽP.  Souhlas 
však bude udělen poté, co bude uzavřena Dohoda o úpravě vzájemných práv a 
povinností vlastníků provozně souvisejících kanalizací 

  ‐ souhlas zatím nebyl vydán 
 
12/7  zadání  zpracování  dokumentace  pro  odstranění  stavby  budovy  městského 

koupaliště  č.  p.  1338  a  současně  zpracování  studie  pro  budovu  občanské 
vybavenosti pro zázemí městského koupaliště a přilehlých hřišť (15/6.3, 17/13) 

    ‐ zpracovává se dokumentace  
 
13/7  podání návrhu na zahájení vyvlastňovací řízení části pozemku parc. č.   PK 710/1 

původ pozemkový katastr, o výměře 16 960 m2, k. ú. Vratimov, vlastnické právo 
XXXXX, Ostrava‐Muglinov na stavbu kanalizace 

    ‐ otevřeno 
 
15/8  dluh XXXXX, Vratimov ve výši 43.955,23 Kč  
  ‐ řeší exekutor 
 
17/11  prodej pozemků společnosti JTH Holding, a. s., vypracování návrhu budoucí kupní 

smlouvy a její předložení k projednání na další zasedání zastupitelstva města  
    ‐ v řešení – společnost si ponechala čas do konce roku 2017 
 
17/17.4  projektová  dokumentace  pro  provedení  stavby  „Odkanalizování  Vratimova  – 

Horních Datyň, II. etapa“ – stoka H10.1.1 v úseku mezi šachtami Š439a‐Š439c 
  ‐ zpracovává se 
    
17/17.5  dokumentace pro územní souhlasy pro přípojky v rámci projektu „Odkanalizování 

Vratimova – Horních Datyň , II. etapa“  
  ‐ zpracovává se 
 
 
17/19  finanční dotaci na zajištění poštovních služeb v části obce Horní Datyně Stanislav 

Knězek 
  ‐ VIZ 18/12 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  Zastupitelstva  města 
Vratimova ze zasedání zastupitelstev města (viz zápis). 
Hlasování: PRO: 13  
 
 
V 15:15 h přišel Ing. Petr Urbanec. 
 
 
18/2  Informace o  stavu přípravy  stavby  „Odkanalizování Vratimova – Horních Datyň,  II. 

etapa“ 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí  zprávu o  stavu přípravy pro  stavbu  „Odkanalizování 
Vratimova – Horních Datyň, II. etapa“. 
Hlasování: PRO: 13, NEHLAS: 1 
 
 
18/3  Informace o realizaci investičních akcí a větších oprav za I. pololetí 2017 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o  investičních akcích a opravách za  I. pololetí 
2017. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
18/4  Rozbory hospodaření města za období 1.–6. měsíc roku 2017 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Rozbory hospodaření města za období 1.–6. měsíc roku 2017. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
18/5  Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za I. pololetí 2017 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí materiál organizační složky Kulturní středisko Vratimov 
Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za I. pololetí 2017.          
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Hlasování: PRO: 14 
 
 
18/6  Střednědobý výhled rozpočtu na léta 2018–2021  
 
Starostka konstatovala, že zpracování střednědobého výhledu  rozpočtu vyplývá pro města a 
obce z právních předpisů. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu na léta 2018–2021.  
Hlasování: PRO: 14 
 
 
18/7  Zpráva o činnosti Finančního výboru za I. pololetí roku 2017 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Finančního výboru za I. pololetí roku 
2017. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
18/8  Žádost FC Vratimov, z. s. o poskytnutí dotace 
 
Starostka  řekla,  že pokud  zastupitelé  schválí přidělení dotace  FC Vratimov,  z.  s.  a   TJ  Sokol 
Vratimov, bude upraveno Rozpočtové opatření č. IX/2017. 
 
Místostarosta  konstatoval,  že  dotování  sportoviště  není  správné.  Probíhají  jednání  mezi 
městem  Vratimov  a  FC  Vratimov,  z.  s.  FC  Vratimov,  z.  s.  požádal město  znovu  o  přidělení 
dotace. Materiál byl projednán ve Finančním výboru. 
 
Předseda Finančního výboru Ing. Urbanec řekl, že výbor podanou žádost projednal a členové 
výboru v názoru nebyli jednotní a usnesení nebylo přijato.   Ing. Urbanec je názoru spolkovou 
činnost podpořit.  
 
Místostarosta  konstatoval,  že  z řad  spolků  a  organizací  na  území  města  jsou  hlasy,  že 
rozpočtová částka 800.000 Kč na dotace je nízká. Mohla by být větší. V příštím roce navrhuje 
zvýšení rozpočtu pro dotace. 
 
Mgr. Kašička  řekl, že FC Vratimov, z. s. žádá 200.000 Kč. Nevěří tomu, že v budoucnu budou 
dotace rozdělovány spravedlivě. Město by mělo zjistit, jaká je opravdová potřebnost. Je toho 
názoru, že zástupce z řad zastupitelů by měl být zván na schůze spolků a organizací. Nemáme 
dost informací o hospodaření.  
Bc. Böhm informoval zastupitele, že FC Vratimov, z. s. zrušil 2 žákovská družstva. Příspěvek by 
měl být hlavně na mládež. 
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Ivo Kičměr navrhuje, pokud mají být schváleny další peníze pro FC Vratimov, z. s., aby zástupce 
města byl přítomen na schůzích klubu a město by mělo mít přehled o hospodaření. 
 
V 15:30 h přišel Ing. Ivo Kiška.  
 
Velký zřetel by měl klub brát na děti. Údajně nemají ani přípravku ani mladší žáky. Pokud má 
město přidělit dotaci FC Vratimov, z. s. mělo by sledovat tok finančních prostředků předem, ne 
až při vyúčtování. 
 
Ivo Kičmer dodal, že částka za vodu, elektrickou energii, atd. není zanedbatelná. Zkontrolujme 
tedy i provozní náklady. 
 
Starostka  řekla,  že  o  provozu  a  provozních  nákladech  klubu  neví,  pouze  o majetku. Město 
jedná  o  převodu  areálu  do majetku města.  Chce,  aby  se  podporovaly  především  děti.  Je 
pravdou, že město by mělo mít větší přehled o hospodaření.  
 
Ing.  Urbanec  informoval  zastupitele,  že  na minulých  zasedáních  zastupitelstva města  bylo 
dohodnuto, že se připraví směrnice s kritérii pro přidělování dotací. S místostarostou mají vše 
připraveno. Bude záležet na zastupitelích, jestli kritéria takto přijmou. 
Souhlasí s tím, co řekl Ivo Kičmer, měla by chodit kontrola buďto z města z finančního odboru 
nebo  z Finančního  výboru.  Důležité  je  také,  abychom  věděli,  jaké  je  hospodaření  spolku  a 
podle  toho  by  se  měly  přidělovat  dotace.  Nebudou  zohledněny  provozní  náklady,  ale 
příspěvek na činnost spolku.  
 
Místostarosta  dává  protinávrh,  a  to  neposkytnout  dotaci  k  bodu  2  a  7  žádosti  a  navrhuje 
přidělit celkovou částku 150.000 Kč. 
 
Ing. Kiška konstatoval, že v žádosti  je napsáno, že  je celkem 80 žáků. Měli bychom prověřit, 
jestli  jsou uvedené údaje pravdivé. Nesouhlasí,  aby byly dotace přiděleny na  činnost hráčů  
mužů.  
 
Radní hlasovali o protinávrhu místostarosty, a to přidělení 150.000 Kč: 
PRO: 13 
ZDR: 2   
  
Usnesení: 
1.  Zastupitelstvo města  schvaluje přidělení dotace  z  rozpočtu města  FC Vratimov,  z.  s., U 
Stadionu 838, Vratimov, IČ 26530821 ve výši 150.000 Kč. 
Hlasování: PRO: 13, ZDR: 2 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace mezi městem 
Vratimov a FC Vratimov, z. s., U Stadionu 838, Vratimov, IČ 26530821. 
Hlasování: PRO: 14, ZDR: 1 
18/9  Žádost TJ Sokol Vratimov o poskytnutí dotace 
 
Místostarosta konstatoval, že materiál byl taktéž probrán ve Finančním výboru. 
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Ing. Urbanec řekl, že  tak jako u předchozí žádosti FC Vratimov, z. s. členové nebyli jednotní.  
 
Mgr. Kašička konstatoval, že některé položky v žádost nesouvisí s činností a dává protinávrh 
přidělit nižší částku 80.000 Kč. 
 
Ing. Kiška podává protinávrh na částku 100.000 Kč. 
Dále dodal,  že oproti TJ v Horních Datyních mají TJ Sokol Vratimov  svůj majetek, o který  se 
musí starat.  
 
Aleš Šklář konstatoval, že by si také měli umět svou činností vydělat nějaké peníze. 
 
Bc. Böhm řekl, že se mu líbí, že svou žádost mají doplněnou o účetní závěrku, kde je uvedeno 
jejich hospodaření. Ztotožňuje se s 2. protinávrhem, a to Ing. Kišky. 
 
Místostarosta  se  zeptal,  jestli  může  město  po  spolcích  a  organizacích  na  území  města 
Vratimova  vyžadovat  daňové  přiznání.  Vedoucí  finančního  odboru  odpověděl,  že  každý 
subjekt by měl zveřejňovat své hospodaření. FC Vratimov, z. s. zveřejňují. TJ Sokol Vratimov 
ne. Dále dodal,  že město  si může klást podmínky, když přiděluje  spolkům peníze  z rozpočtu 
města. 
 
Místostarosta dodal, že je stejného názoru jako Mgr. Kašička, a to přidělit 80.000 Kč. 
 
Radní hlasovali o posledním protinávrhu Ing. Kišky přidělit 100.000 Kč: 
PRO: 11 
PROTI: 3 
ZDR: 1 
 
Usnesení: 
1.  Zastupitelstvo města  schvaluje  přidělení  dotace  z  rozpočtu města  TJ  Sokol  Vratimov, 
Sokolská 290/16, Vratimov, IČ 48428655 ve výši 100.000 Kč. 
Hlasování: PRO: 11, PROTI: 3, ZDR: 1 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace mezi městem 
Vratimov a TJ Sokol Vratimov, Sokolská 290/16, Vratimov, IČ 48428655. 
Hlasování: PRO: 15 
 
 
18/10  Nové  kupní  smlouvy  k odkupu pozemku po  realizaci  investiční  akce  „Rekonstrukce 

chodníku v úseku od ul. Odboje po restauraci Nimrod“ 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
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1.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  Kupní  smlouvu  na  nově  zaměřený  pozemek  parc.  č. 
2168/2,  k.  ú.  Vratimov  pod  stavbou  „Rekonstrukce  chodníku  v  úseku  od  ul.  Odboje  po 
restauraci Nimrod“ za cenu 2.373,77 Kč mezi městem Vratimov a XXXXX, Klimkovice. 
Hlasování: PRO: 15 
 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  Kupní  smlouvu  na  nově  zaměřený  pozemek  parc.  č. 
2170/7,  k.  ú.  Vratimov  pod  stavbou  „Rekonstrukce  chodníku  v  úseku  od  ul.  Odboje  po 
restauraci Nimrod“ za cenu 1.017,33 Kč mezi městem Vratimov a spoluvlastníky s podílem ½ 
nemovitosti XXXXX, Řeka. 
Hlasování: PRO: 15 
 
 
18/11  Vzorové  kupní  smlouvy  k odkupu  pozemků  před  realizací  investiční  akce 

„Odkanalizování Vratimova – Horních Datyň, II. etapa“ 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje vzorovou Kupní smlouvu na odkup pozemků pod místními 
komunikacemi pro realizaci stavby „Odkanalizování Vratimova – Horních Datyň, II. etapa“ za 
cenu  50  Kč/m2  mezi  městem  Vratimov  a  vlastníky  celých  pozemků  pod  místními 
komunikacemi. 
Hlasování: PRO: 15 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje vzorovou Kupní smlouvu na odkup pozemků pod místními 
komunikacemi pro realizaci stavby „Odkanalizování Vratimova – Horních Datyň, II. etapa“ za 
cenu  50  Kč/m2  mezi  městem  Vratimov  a  fyzickými  osobami  jako  vlastníky  podílu  k 
pozemkům pod místními komunikacemi. 
Hlasování: PRO: 15 
 
Usnesení:  
3. Zastupitelstvo města schvaluje vzorovou Kupní smlouvu na odkup pozemků pod místními 
komunikacemi pro realizaci stavby „Odkanalizování Vratimova – Horních Datyň, II. etapa“ za 
cenu 50 Kč/m2 mezi městem Vratimov a fyzickými osobami, u kterých bude nutno oddělení 
části pozemků pod místními komunikacemi na  základě geometrického plánu pro  rozdělení 
pozemku. 
Hlasování: PRO: 15 
 
 
 
 
 
18/12  Veřejnoprávní  smlouva  o  poskytnutí  dotace  na  provoz  Pošta  Partner  Stanislav 

Knězek 
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Starostka  informovala  zastupitele,  že  město  požádalo  o  vyjádření  Úřad  pro  ochranu 
hospodářské soutěže. Překážka pro vyplacení není. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města  schvaluje  Veřejnoprávní  smlouvu  o  poskytnutí  dotace mezi městem 
Vratimov a Stanislavem Knězkem, U Školy 292, Vratimov‐Horní Datyně, IČ 41046226. 
Hlasování: PRO: 15 
 
 
18/13  Závěrečný účet DSO Region Slezská brána za rok 2016 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Závěrečný účet DSO Region Slezská brána za rok 2016 
včetně  Zprávy  o  výsledku  přezkoumání  hospodaření  DSO  Region  Slezská  brána  za  rok  
2016.  
Hlasování: PRO: 15 
 
 
18/14  Výsledky finančních kontrol prováděných v I. pololetí 2017 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí  Informace o provedených  finančních kontrolách za  I. 
pololetí 2017 dle předložené zprávy. 
Hlasování: PRO: 15 
 
 
18/15  Rozpočtové opatření č. IX/2017 
 
Starostka  navrhuje  výdajovou  část  navýšit  o  250.000  Kč  (dotace  spolkům). Dále  navrhuje 
upravit  usnesení:  Zastupitelstvo  města  schvaluje  Rozpočtové  opatření  č.  IX/2017  dle 
předloženého návrhu na „dle upraveného návrhu“. 
Zastupitelé s jejím návrhem souhlasili. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočtové opatření č. IX/2017 dle upraveného návrhu. 
Hlasování: PRO: 15 
 
 
 
18/16  Schválení přijetí dotace na projekt „Odkanalizování Vratimova – Horních Datyň,  II. 

etapa“ z Operačního programu životní prostředí (OPŽP) 
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Starostka  informovala,  že město  získalo  dotaci  na  výstavbu  II.  etapy  kanalizace  v Horních 
Datyních. Konkrétní výše zatím není známa. Příprava na stavbu kanalizace probíhá. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města si vyhrazuje v souladu s ust. § 84 odst. 4 zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích, ve znění pozdějších předpisů, schválit přijetí dotace z Operačního programu životní 
prostředí,  prioritní  osa  1.  Zlepšování  kvality  vod  a  snižování  rizika  povodní,  pro  akci 
„Odkanalizování Vratimova – Horních Datyň,  II. etapa“,  identifikační  číslo 115D312010130, 
ve výši maximálně 62.346.386,86 Kč. 
Hlasování: PRO: 14, NEHLAS: 1 
 
Usnesení:  
2.  Zastupitelstvo města  schvaluje  přijetí  dotace  z Operačního  programu  životní  prostředí, 
prioritní osa 1. Zlepšování kvality vod a  snižování  rizika povodní, pro akci  „Odkanalizování 
Vratimova  –  Horních  Datyň,  II.  etapa“,  identifikační  číslo  115D312010130,  za  podmínek 
uvedených  v Registraci  akce  a  Rozhodnutí  o  poskytnutí  dotace,  ve  výši  maximálně 
62.346.386,86 Kč. 
Hlasování: PRO: 15 
 
Usnesení:  
3.  Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  Rozhodnutí  ministra  č.  17000191  o  poskytnutí 
prostředků  ze  Státního  fondu  životního  prostředí  ČR  formou  zápůjčky  na  projekt 
„Odkanalizování  Vratimova  –  Horních  Datyň,  II.  etapa“  za  podmínek  uvedených 
v Rozhodnutí, ve výši maximálně 35.934.595,44 Kč.  
Hlasování: PRO: 15 

 
 
18/17  Informace o přípravě projektu „Odkanalizování lokality Zaryjská“ 
 
Starostka  řekla,  že  město  připravuje  projekt  na  „Odkanalizování  lokality  Zaryjská“. 
V současné  době  je  ze  strany  zhotovitele  PD  společnosti  KONEKO,  spol.  s r.  o.  odevzdána 
projektová dokumentace. Nepodařilo se však uzavřít smlouvy se dvěma vlastníky pozemků 
dotčených stavbou, jejichž pozemky jsou klíčové. Včera tj. 12.09.2017 se konala schůze rady 
města  a  jedním  z bodů  byla  smlouva  o  smlouvě  budoucí  úplatné  o  zřízení  služebnosti 
inženýrské  sítě  a  právu  provést  stavbu  –  XXXXX,  kterou  radní  schválili. Nabízí  souhlas  se 
stavbou  a  zřízením  služebnosti  inženýrské  sítě  za  jednorázovou  úhradu  10.000  Kč,  nebo 
případný odprodej pozemku městu za 300 Kč/m2. 
 
Dalším  klíčovým  občanem  je  XXXXX,  který  nesouhlasí  s věcným  břemenem  a  požaduje 
odprodej  části  pozemku městu  za  cenu  400  Kč/m2. Město  odkupuje  pozemky  na  základě 
znaleckých posudků. XXXXX navrhuje částku vyšší.  
Vedoucí odboru investic a údržby obecního majetku řekla, že XXXXX požaduje 224.000 Kč. 
Starostka uvedla, pokud město vyplatí občanovi vyšší částku, než je znalecký posudek, musí 
být odůvodněna a musí se jednat o veřejný zájem. 
Pokud nebude  částka 224.000 Kč vyplacena,  tato  lokalita nebude odkanalizována. Pokud  ji 
neodkanalizujeme  nyní,  nebude  už možnost  získat  dotaci,  neboť  operační  program  končí 
v roce 2020. 
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Ing. Urbanec požádal vedení města, aby  s majitelem pozemku dále  jednalo. Nesouhlasí  se 
zaplacením vyšší ceny, než je ve znaleckém posudku.  
 
V 16:20 h odešla Bc. Hana Nevrlá.   
 
Starostka navrhla zastupitelům usnesení 18/17.3 neschválit. 
Zastupitelé hlasovali o jednotlivých usneseních. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o postupu přípravy stavby „Odkanalizování 
lokality Zaryjská“. 
Hlasování: PRO: 14, NEHLAS: 1 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje odkoupení části pozemku parc. č. 89, ostatní plocha,  jiná 
plocha,  k.  ú.  Vratimov,  nezbytné  pro  umístění  kanalizační  stoky  v rámci  projektu 
„Odkanalizování  lokality  Zaryjská“,  který  je  ve  vlastnictví  XXXXX,  Vratimov,  za  cenu 
stanovenou znaleckým posudkem. 
Hlasování: PRO: 14, NEHLAS: 1 
 
Usnesení: 
3. Zastupitelstvo města neschvaluje odkoupení  části pozemků parc.  č. 3211/1 orná půda a 
90/2 ostatní komunikace, ostatní plocha, oba původně PK  (99/3) a parc.  č. 3161/5   ostatní 
plocha, ostatní komunikace, původně PK  (97/1) v k. ú. Vratimov, nezbytných pro umístění 
kanalizační stoky v rámci projektu „Odkanalizování  lokality Zaryjská“, který  je ve vlastnictví 
XXXXX, Ostrava‐Poruba, za cenu stanovenou znaleckým posudkem. 
Hlasování: PRO: 14, NEHLAS: 1 
 
 
18/18  Kupní smlouva k odkupu části pozemků ve vlastnictví Úřadu pro zastupování státu 

ve  věcech majetkových  před  realizací  investiční  akce  „Dostavba  a  rekonstrukce 
chodníků  ve  Vratimově  a  Horních  Datyních,  chodníky  Horní  Datyně  ul. 
Vratimovská“ 

 
V 16:25 h přišla Bc. Hana Nevrlá. 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Kupní smlouvu na pozemek parc. č. 419/120 o výměře 12 m2 
v k. ú. Horní Datyně a na nově  zaměřený pozemek parc.  č. 217/2 o  výměře 10 m2 v k. ú. 
Horní  Datyně  pro  stavbu  „Dostavba  a  rekonstrukce  chodníků  ve  Vratimově  a  Horních 
Datyních, chodníky Horní Datyně, ul. Vratimovská“ za cenu 4.500 Kč mezi městem Vratimov 
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a  Česká  republika – Úřad pro  zastupování  státu  ve  věcech majetkových, Rašínovo nábřeží 
390/42, Praha 2, IČ 69797111. 
Hlasování: PRO: 15 
 
 
Během zastupitelstva města: 
 
Starostka 

 Informovala  o  přípravě  investiční  akce  „Bourání  a  výstavba  nové  budovy  na 
koupališti“.  Sdělila,  že  v současné  době  projektant  pracuje  na  projektové 
dokumentaci pro územní řízení, po právní moci rozhodnutí pak se bude pracovat na 
přípravě podkladů pro stavební řízení. Přestože  jsme v začátcích akce, chce přípravu 
časově směřovat tak, aby bylo možno zahájit bourací práce a výstavbu nové budovy 
v září 2018.  

 Starostka požádala zastupitele, aby sdělili, zda k takovému postupu ze strany města 
mají výhrady. Nikdo neprojevil jiný názor. 

 
 
Mgr. Kašička 

 Jaké  budou  náklady  na  „Odkanalizování  Vratimova  –  Horních  Datyň,  II.  etapa“?  
Starostka řekla, že zhruba 119.000.000 Kč. 

 
 
Ing. Kiška 

 Akustika v budově Domu dětí a mládeže Vratimov je na velmi špatné úrovni. 

 Proběhlo  jednání  Stavební  a  dopravní  komise,  je  třeba  obnovit  dopravní  značení 
vodorovné u ZŠ Datyňská a dopravní značení v křižovatce ulic K Hájence a Na Podlesí. 

 Na  příští  zasedání  zastupitelstva  města  by  doporučil  připravit  obecně  závaznou 
vyhlášku k parkování na komunikacích ve vlastnictví města v souvislosti s průjezdnou 
šířkou komunikace. Občané parkují na úzkých komunikacích, a to i rodinných domů a 
znemožňují průjezd dalších aut.  

 
 
V 16:35 h odešel Mgr. Daniel Kašička.  
 
 
Ivo Kičmer 

 V prosinci  2017  se  bude  konat  poslední  zasedání  zastupitelstva města  v tomto 
roce.  Požaduje  připravit materiál  na  zasedání  zastupitelstva,  a  to  vyhodnocení 
sloučení  Mateřské  školy  Vratimov  a  Zařízení  školního  stravování  včetně 
vyhodnocení vedlejší doplňkové činnosti, navýšení obědů atd. 

 
Ing. Urbanec   

 Blíží  se  konec  volebního  období  –  usnesení  schválená  současnými  zastupiteli  jsou 
zavazující  i  pro  nové  zastupitele.  Doporučuje  tyto  kroky  uvést  do  rozpočtového 
výhledu města. 

 Poděkoval místostarostovi za opravu asfaltového povrchu na ulici Odboje. 
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Ing. Kupka 

 Upozornil na častá ničení kontejnerů na separaci.  
Starostka  uvedla,  že  19.09.2017  bude  mít  schůzku  s vedoucí  odboru  výstavby  a 
životního prostředí k separaci. 
Místostarosta informoval zastupitele o údajné možnosti získání dotace na kontejnery 
na plasty pro občany. 
 
 

Mgr. Nitka 

 Nesouhlasí  s prodejem pozemku Na Příčnici u bytových domů na  výstavbu nového 
marketu.  I občané se obávají zvýšené dopravní  frekvence. Navrhuje provést anketu 
ve Vratimovských novinách a webu města, zda občané tento obchod chtějí.  
Starostka  řekla,  že město upravilo návrh podmínek prodeje a  společnost  si nechala 
čas  do  konce  roku  2017  na  rozmyšlení.  Starostka  ještě  podotkla,  že  zveřejněním 
informace se bude zabývat místostarosta. 
 
 

Bc. Böhm 

 Zeptal  se,  jestli  je  ukončena  rekonstrukce  ZŠ  Datyňská,  neboť  horní  část  omítky  
kolem oken není dobarvená.  
Ing. Kašparová odpověděla, že stavba je hotová a barevně provedena podle projektu.  

 
 
Bc. Nevrlá 

 Akustika budovy Domu dětí a mládeže Vratimov  je nevyhovující. Ví se o  tom už od 
rekonstrukce budovy. Hledají se dotační tituly na ozvučení sálu.  

 7. října 2017 se bude konat akce Regionu Slezská brána. Zeptala se starostky, jestli se 
bude město Vratimov účastnit.  
Starostka řekla, že přípravu akce řeší jen starosta obce Paskova. 

 Tento měsíc slaví Dům dětí a mládeže Vratimov výročí 80 let. U příležitosti toho byla 
vyhlášena výtvarná soutěž dětí pod názvem „Jak  to bylo dál“. Požádala zastupitele, 
aby na letáčcích vyhodnotili nejlepší výtvor.  

 
 
Místostarosta 

 Stavební a dopravní komise projednávala parkování na pozemcích města. 

 Pozval  všechny  zastupitele  na  oslavu  „Dne  vzniku  samostatného  Československa  a 
oslav  státního  svátku“ dne 25.  října 2017  (středa) od 15:00 h před pomníkem u ZŠ 
Vratimov, Masarykovo náměstí. 

 
Starostka města 18. zasedání zastupitelstva města ukončila v 17:05 h. 
 
Ve Vratimově 13.09.2017 
 
Zápis zapsala: Drahomíra Nejtková 
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Ověřovatelé zápisu: Ivo Kičmer 
              Mgr. Radek Nitka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
JUDr. Dagmar Hrudová              Bc. Martin Čech 
starostka                  místostarosta                           
 
           
 
               
                 Mgr. Iveta Zechová 
                 místostarostka 
 
 
 
 
 


